
 
 
 
 
 
 
 

 
 

Rondvraag voor de commissie Ruimte van 29 augustus 2023 
 
Met enige regelmaat wordt D66 Westland benaderd door inwoners in verband met 
het door de gemeente kappen van bomen in hun leefomgeving. De meest recente 
meldingen betroffen Het Tolland, Lenteblok, Choorstraat en Linde, maar ook relatief 
nieuwe wijken zoals in Wateringen, 's-Gravenzande en Naaldwijk. Vrijwel altijd 
worden onze inwoners geconfronteerd met een bomenkap in hun omgeving, zonder 
dat zij hierover vanuit de gemeente op de hoogte zijn gesteld. 
 
D66 Westland ziet een maatschappelijke tendens ontstaan waarbij inwoners meer 
waarde gaan hechten aan (meer en beter) groen in hun leefomgeving. Inwoners 
willen goed geïnformeerd worden over het kappen van bomen, over de reden 
waarom de bomen moeten verdwijnen, maar zeker ook over de plannen die hierna 
komen. Zij willen onder andere graag weten hoe hun buurt er na het verdwijnen van 
de bomen uit gaat zien. 
 
Dit alles maakt dat inwoners het gevoel hebben dat zij niet meegenomen worden bij 
deze ontwikkelingen in hun omgeving en daar geen enkele invloed op hebben. D66 
Westland heeft de indruk dat het proces rondom de kap van bomen nog veel 
zorgvuldiger kan. 
 
 
Dit geeft aanleiding tot de volgende vragen: 
 
1. Op welke wijze informeert het college de inwoners over de kap van bomen en op 

welke wijze worden de inwoners meegenomen in het proces van kappen en 
herinrichten? 

 
2. Welke mogelijkheden ziet het college om dit proces te verbeteren? 


